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Geachte leden van de raad,

Zoals u weet zijn we het afgelopen jaar met schoolbesturen van het Primair Onderwijs in overleg
geweest om de mogelijkheden tot doordecentralisatie van onderwijshuisvesting te verkennen.

ln verscheidene stukken en besprekingen is uw raad geïnformeerd over de voortgang van deze

overleggen. Hierbij is aangegeven dat de gesprekken gaande waren en de verwachting was dat eind

20L9, begin 2020 duidelijk zou zijn of er overeenstemming bereikt kon worden. Via deze brief wil ik

u, voor het einde van het jaar, een korte update geven en het proces voor de komende periode

schetsen.

Doordecentralisatie onderwijshuisvesting is een complexe operatie, omdat het gaat over hoge

bedragen, belang van goede onderwijshuisvesting en een lange periode (gebouwen gaan in beginsel

40 jaar mee). Op het gebied van onderwijshuisvesting liggen grote opgaven in het vooruitzicht. Het

heeft de voorkeur van gemeenten en besturen om de uitvoering van bouw, renovatie én onderhoud

in handen van de besturen te laten. Op die manier kunnen zij het beste vorm geven aan hun eigen

ambities. Hierover zijn veel standpunten uitgewisseld en uitgangspunten vastgelegd. ln de afgelopen

periode is er op ambtelijk en bestuurlijk niveau intensief gesproken en op een aantal cruciale punten

is inmiddels overeenstemming bereikt. Deze overleggen hebben nog niet geleid tot een definitief
a kkoord tot doordecentra lisatie.

Desondanks is de wens tot doordecentralisatie bij alle partijen nog aanwezig. De onderhandelingen

zijn daarom nog niet definitief afgesloten. ln de eerste maanden van2020 zal het overleg worden

vervolgd, met als doel te komen tot een oplossing. Zodra er zicht is op een uitkomst van deze

gesprekken zal ik uw raad nader informeren.

lk vertrouw erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd

Hoogachtend,

R. van Ginderen
Wethouder Onderwijs


